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Xerrada informativa “Sequera, 
escassetat Terres de l’Ebre”

La PDE ha exemplificat que amb acci-
ons com reparar fuites de la xarxa, refor-
çar la potabilització al Besòs, Montcada 
i Bon Pastor i amb les dessaladores del 
Foix i Tordera, es podria multiplicar per 
cinc els 50 hectòmetres cúbics anuals 
que es reclamen del riu Ebre.

Manolo Tomàs celebra que l’empresa-
riat ebrenc impulsi aquesta mena de 

jornades i que entitats com l’AECE en 
donin suport “quan es parla de la gestió 
de l’aigua, no hi ha banderes, no hi ha 
color, ni interessos.

Aquesta unanimitat a les comarques 
ebrenques i aquesta unió ens posiciona 
en molt bones condicions per afrontar 
la problemàtica”. 

Des de l’AECE, Mario Abelló, tresorer 
ha insistit en que “el transvasament no és 
la solució, és necessari millorar la xarxa 
de distribució de l’aigua on es perden 
el 50%, millorar les potabilitzadores, 
aprofitar l’aigua marina i com a últim 
recurs, el que posen ara en primer lloc”. 

També, ha defensat que “el creixe-
ment i el desenvolupament econòmic 
s’hauria de produir allà on hi ha el recurs 
perquè si aquest s’espolia, com ha re-
cordat el vicepresident, Carlos Gallardo, 
el desenvolupament també es desplaça, 
com a succeït en les últimes dècades a 
les comarques de Tarragona gràcies a 
l’aigua del CAT”.

Davant totes les informacions i no-
tícies emeses en els darrers dies, on 
la probabilitat de la interconnexió de 
xarxes amb Barcelona pren força, des 
de l’Associació d’Empreses de les Co-
marques de l’Ebre ens manifestem en 
contra i clamem un NO rotund davant 
aquesta possibilitat.Pensem que hi ha 
altres solucions més eficients i sosteni-
bles, que juntament amb una política 
de reequilibri territorial seria i de gestió 
de l’aigua solucionaria el problema 
actual. Invertir en la millora de la xarxa 
de distribució, disminuint el percentat-
ge tan alt de fuites que hi ha, fent-les 
més eficients, comportarien una millora 
substancial amb l’aigua disponible al 
nostre país, que amb tota seguretat faria 
que ara no tinguéssim aquesta situació 
d’emergència, i aquesta és una acció 
que es pot afrontar en un termini entre 
12 i 14 mesos, sent una mesura dura-
dora que estaria emmarcada dins d’una 

política d’aprofitament de l’aigua, reduir 
el malbaratament i fer unes polítiques de 
reutilització eficients de l’aigua.

Amb aquestes mesures i la incor-
poració d’infraestructures com les 
dessaladores i altres es pot garantir el 
subministrament d’aigua a moltes zones 
que estan patint greus afectacions amb 
la sequera. Per últim, les comarques de 
l’Ebre també han estat en sequera fins 
fa pocs dies, el trabucador ha perdut 
nutrients i sediments, no s’ha pogut re-
gar els arrosars ni els camps de cítrics 
el que ha provocat menys producció i 
rendiment. L’AECE, amb aquest comu-
nicat públic, fa un posicionament clar en 
defensa del territori i totalment en contra 
de qualsevol tipus de transvasament i 
demana un debat serè i constructiu de 
país a tots els actors involucrats.

Tortosa (Terres de l’Ebre),  
18 de març de 2024

L’AECE DIU “NO” A LA INTERCONNEXIÓ DE XARXES
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Visita a les instal·lacions i dinar 
networking amb EURECAT

Interessant jornada networking cele-
brada a les instal·lacions d’EURECAT 
i al Centre de Resiliència Climàtica 
d’Amposta. Joan Marc Escudero, In-
vestigador de Desenvolupament Cor-
poratiu Terres de l’Ebre Eurecat ens 
ha explicat en què consisteix el centre 
tecnològic i Nil Álvarez, Investigador 
de la Unitat Tecnològica de Solucions 
Climàtiques i Serveis Ecosistèmics ha 
exposat el projecte del Centre en Resi-
liència Climàtica, impulsat per Eurecat, 
en el qual han posat com a exemple 
el cas del Delta de l’Ebre, aprofitant 
la participació a la jornada del biòleg, 
Cristian Jensen de les Salines de la 
Trinitat. Seguidament hem visitat les 

instal·lacions on hem pogut parlar amb 
altres professionals del centre, veure el 
seu treball i quins mecanismes utilitzen 
per millorar la competitivitat i promou-
re la transferència de coneixements i 
tecnologia. 

Hem acabat la jornada al restaurant 
El Mut de Deltebre, on també ens han 
acompanyat Carles Ibañez, Director 

Científic del Centre en Resiliència Cli-
màtica i Cap de la Unitat Tecnològica 
de Solucions Climàtiques i Serveis 
Ecosistèmics i Juanjo Martín, Cap 
Desenvolupament Corporatiu d’Eurecat, 
on hem compartit un espai networking 
el qual ens han seguit informant de la 
funció de l’Eurecat i de les possibilitats 
de col·laboració amb les empreses. 

M. Helena de Felipe ens presenta una nova eina 
per a les associacions empresarials

Ens ha visitat a la nostra seu M. Hele-
na de Felipe presidenta de AFAEMME, 
vicepresidenta de Foment del Treball i 
de CEPYME i membre de la Directiva de 
la CEOE, acompanyada de Júlia Tomàs, 
agent d’igualtat, Maria José Fernández, 
presidenta i Mario Abelló, tresorer els han 
donat la benvinguda i les gràcies per 
tornar a casa nostra. Cal recordar que 
M. Helena va ser presidenta de FEPIME 
i vam tenir l’ocasió de compartir reunions 
de Junta, trobades i accions conjuntes, 
com va ser el Congrés de la Micro, Peti-

ta i Mitjana Empresa de Catalunya.En 
aquesta trobada ens han fet partíceps 
de l’eina que des de AFAEMME ofereixen 
a les associacions territorials, una plata-
forma en matèria d’igualtat online, la qual 
hem considerat interessant i serà estu-
diada amb Junta per veure si és viable 
donar aquest servei, sempre que sigui 
beneficiós per a totes les empreses. 
Tanmateix, hem parlat d’altres temes que 
afecten a l’empresariat i que ens preo-
cupen, temes com les infraestructures, 
absentisme laboral, l’excés de burocrà-

cia, entre altres problemàtiques s’han 
posat sobre la taula i que des de les 
patronals seguim treballant pel bé de la 
gent del territori. 

Jornada de territori
Participem en una jornada dedicada 

al territori, agents socioeconòmics i 
ciutadania en general han estat presents 
en diferents ponències on s’ha parlat de 
la política pública front la despoblació 
i com fer front al repte demogràfic: po-
lítiques de cohesió territorial. Un acte 

organitzat per i amb la presència de 
Salvador Illa, primer secretari del PSC i 
cap a l’oposició al Parlament de Cata-
lunya, on Maria José Fernández, presi-
denta de l’AECE han pogut intercanviar 
unes paraules durant la jornada realit-
zada a Tortosa. 
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Nova reunió amb la plataforma per 
un nou Hospital Universitari de les 
Terres de l’Ebre

Assemblea General Ordinària

La Junta Directiva s’ha reunit novament 
amb la Plataforma per un Nou Hospital 
Universitari de les Terres de l’Ebre, on 
ens van explicar totes les novetats des 
de la última reunió i les properes cam-
panyes informatives que volen realitzar. 
Des del primer dia, l’Associació ha mos-
trat el total suport a la Plataforma, apos-
tant pel nou centre sanitari, on es puguin 
implantar estudis universitaris de medi-
cina. Un projecte totalment necessari 
imprescindible per al futur del territori. 

Com cada any l’AECE convoca als 
seus associats a l’Assemblea General 
Ordinària per presentar els resultats ob-
tinguts a l’exercici anterior, tant a nivell 
d’activitat com econòmics. Van quedar 
aprovats els comptes de l’exercici 2023 
i el pressupost 2024.

Tanmateix es va informar de les ac-
tuacions previstes per desenvolupar 
durant l’any. 

Energia
de futur
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Jornades Tècniques Institut de
l’Ebre – Fira Dual

8M a la Terra Alta

Lliurem el donatiu al Banc dels Aliments

Més de 160 activitats, destacant ac-
tes com l’FPchallenge on alumnat de 5 
Instituts de les Terres de l’Ebre s’han 
enfrontat a un repte empresarial, s’han 
dut a terme durant les Jornades Tècni-
ques de l’Institut de l’Ebre. Durant la Fira 
Dual més de 30 empreses participen per 
recollir els currículum vitae de l’alumnat 
dels diferents sectors professionals. 
L’acte de cloenda ha comptat amb la 
intervenció de Maria José Fernández, 
presidenta de l’AECE, acompanyada de 
Maria Fandos, coordinadora territorial 
d’FP. En la seva ponència ha destacat 
el potencial i les oportunitats del nostre 
territori, en la importància de treballar 
units per aconseguir un creixement 
sostenible que signifiqui una millora 

per a les persones que vivim aquí i ha 
insistit, en que un dels eixos principals 
és la formació. Des de l’AECE treballem 
conjuntament amb les Administracions 
per enfortir el teixit formatiu i tenim clar 
que els reptes per aquest territori són les 
necessitats formatives de les empreses, 

diversificar i ordenar l’oferta d’FP, aug-
mentar el nivell formatiu de les persones 
i retenir i retornar el talent.

Felicitar i agrair a l’Institut de l’Ebre, 
un cop més, que hagi comptat amb 
nosaltres per participar en aquestes 
Jornades. 

Al Centre Empresarial de la Terra 
Alta a Gandesa es va realitzar una taula 
rodona amb dones empresàries de la 
Terra Alta per parlar del territori, dintre 
el marc dels actes del 8M, en ella van 
participar, Elena Salaet, de Gráficas 
Salaet, SA, Rosa Domènech, de Celler 
Xavier Clua, Judith Boira, de Piensos 
Borràs, SL i Natalia Altadill, de Hierros 
Altadill, SLU.

Organitzat per la Cambra de Comerç 
de Reus i amb la col·laboració i assis-

tència de Juanjo Clua, vicepresident de 
l’Associació i membre del Plenari de la 

Cambra i Montse Alcón i Raquel Ripollés, 
en representació de l’AECE. 

Mario Abelló, tresorer i Carles Gil, 
vicepresident de l’AECE lliuren el 
donatiu de la loteria de Nadal a Oscar 
Ologaray, coordinador de la Delegació 
a les Terres de l’Ebre del Banc dels 
Aliments. Aquesta entitat dedica tots 
els seus esforços a la recollida i 

distribució d’aliments per a cobrir les 
necessitats de les famílies en situació 
de vulnerabilitat. Una de les campanyes 
clau és el Gran Recapte, però recordeu 
que durant tot l’any es poden fer 
donatius. 
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Aixequem persianes, l’espai AECE 
que entrevista empreses del territori

Arrenca la formació del primer 
bloc del 30 Plus, on hi participen les 
persones contractades a través del 
programa d’inserció laboral.

Un curs d’Atenció al client on s’han 
tractat tècniques bàsiques de comu-
nicació i atenció al client - barreres 
de comunicació- elements de la co-
municació efectiva- l’escolta activa- 
conseqüències d’una comunicació 
efectiva. Tècniques d’atenció bàsica 
al client - comunicació verbal i no 
verbal- tècniques assertives.

Aquest pla formatiu està vinculat 
al programa 30 plus 2023. Una eina 
que l’AECE va iniciar al 2018 amb el 
programa Fem Ocupació per a Joves, 
amb la finalitat de crear ocupació 
i dinamitzar l’activitat empresarial i 
econòmica del territori.

L’AECE porta més de 70 persones 
contractades a través dels programes 
d’inserció laboral.

Programa subvencionat pel Servei 
d’Ocupació de Catalunya i pel Servi-
cio Público de Empleo Estatal en el 
marc del programa 30 Plus, regulat 

per l’Ordre TSF/132/2018, de 30 de 
juliol, modificada per l’Ordre EM-
T/128/2021,de 14 de juny. 

Joan Marc Escudero, cap de 
desenvolupament corporatiu d’Eurecat 
Centre Tecnològic.

Miquel Borràs, gerent de FRUPINSA, 
empresa dedicada al processament i 
comercialització de garrofes i ametlles.

Josep Antoni Peig, director-coordinador 
del Centre de Formació BRM i Emma 
Barberà, tècnica del Centre de Formació 
L’Acadèmia de Tortosa.

Nova formació d’atenció al client
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Risc del Radó a l’entorn laboral
Entendre i reduir un perill 
imperceptible

El radó, un gas radioactiu inodor, 
incolor i insípid, representa una 
amenaça invisible a molts entorns 
laborals. Prové de la descomposició 
natural de l’urani present al subsol, 
les roques i l’aigua subterrània, i es 
filtra a través d’esquerdes i obertures 
als edificis, acumulant-se en espais 
tancats.

Un cop inhalat, pot fer malbé les 
cèl·lules del revestiment dels pul-
mons, augmentant el risc de càncer 
de pulmó, especialment en fumadors, 
ja que hi ha evidències científiques 
de la sinergia entre el radó i el tabac. 
La seva presència al lloc de treball 
pot ser, si és important, una situació 
preocupant i perillosa per a la salut 
de les persones treballadores.

A nivell de risc laboral, l’exposició 
ocupacional al radó es pot produir 
en una varietat d’entorns laborals, 
incloent-hi mines, túnels, plantes de 
tractament d’aigua i edificis cons-
truïts sobre sòls rics en urani. Els 
treballadors que passen llargs perí-
odes de temps en aquests entorns 
poden presentar un risc d’exposició 
més gran al radó i, per tant, un risc 
potencial de malalties relacionades 
amb la radiació.

 L’avaluació dels riscos 
associats amb 
l’exposició al radó a 
l’entorn laboral és 
essencial per gestionar 
la prevenció de la salut 
de les persones 
treballadores. 

Això impl ica la real i tzació de 
mesuraments de radó a l’aire interior 
utilitzant, normalment, dosímetres 
per al seu monitoratge. Els resultats 
d’aquests mesuraments ajuden a 
determinar si cal mesures de control 
per a reduir l’exposició al radó.

Les mesures control per reduir 
l’exposició al radó poden incloure 
m i l l o r e s  e n  l a  v e n t i l a c i ó  p e r 
augmentar l’intercanvi d’aire, segellat 
d’esquerdes i obertures per evitar 
l’entrada de radó des del terra, o la 
instal·lació de sistemes de mitigació 
activa, com ara sistemes d’aspiració 
del terra.

En aquests moments, el nivell de 
referència d’exposició ocupacional 
al radó que determina la necessitat 
d’implementar mesures de control 
adequades és de 300 Bq/m3. És 
responsabilitat de l’empresari complir 
aquestes regulacions i garantir un 
entorn de treball segur i saludable 
per als seus empleats.

A més, és important la conscienciació 
i  la  fo rmac ió  de  les  persones 
que treballen al centre, i per això 
l’empresari els ha de proporcionar 

informació sobre els riscos del radó 
i les mesures de control.

La publicació del Reial Decret 
1029/2022, de 20 de desembre, pel 
qual s’aprova el Reglament sobre 
protecció de la salut contra els riscos 
derivats de l’exposició a les radiacions 
ionitzants, estableix l’obligació, dels 
titulars de les activitats laborals 
que es desenvolupin en els llocs de 
treball, d’estimar la mitjana anual 
de concentració de radó en aire en 
totes les zones del lloc de treball en 
les quals els treballadors hagin de 
romandre o a les quals puguin accedir 
per raó del seu treball. 

Com a conclusió, podem indicar 
que radó pot representa un risc per 
a la salut a l’entorn laboral, però amb 
una avaluació adequada de riscos, 
mesures de control efectives i una 
sòlida cultura de seguretat, aquest 
risc pot ser mitigat amb èxit. És 
fonamental que les empreses i les 
pe rsones  t r eba l l ado res  s igu in 
conscients dels perills del radó i 
treballin junts per garantir un entorn 
laboral segur i  saludable per a 
tothom. 
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Obre al públic l’oficina del registre 
de la Diputació al Palau Montagut de 
Tortosa, nova seu institucional a les 
Terres de l’Ebre

L ’Oficina d’Assistència en Ma-
tèria de Registre de la Diputa-
ció de Tarragona a les Terres 

de l’Ebre ha començat a funcionar 
aquest mes d’abril al Palau Montagut 
de Tortosa. 

És el primer dels serveis que ja 
ofereix la Diputació a la nova seu 
de la institució supramunicipal a les 
Terres de l’Ebre, a la primera planta 
d’aquest històric immoble, propietat 
de la Comunitat de Regants-Sindicat 
Agrícola de l’Ebre. La resta de serveis 
de la Diputació s’hi aniran incorporant 
de manera progressiva.

A més de l’oficina de registre, la 
seu institucional de la Diputació a les 
Terres de l’Ebre acollirà les oficines 
d’atenció als ens locals de l’Àrea de 
Concertació i Assistència Municipal 

i al Territori, la seu del Patronat de 
Turisme a les Terres de l’Ebre; dos 
despatxos i sales de reunions.

També disposarà d’altres espais 
de reunions que permetran, per 
exemple, celebrar els Consells de 
Marca de les Terres de l’Ebre a la 
mateixa seu. 

Es preveu que a finals de maig ja 
es puguin oferir tots aquests serveis 
a la seu de la Diputació a les Terres 
de l’Ebre.La Diputació de Tarragona 
ha dut a terme les darreres setmanes 
els treballs necessaris per a adequar 
l’espai per a poder oferir els serveis. 

A més, té previst iniciar propera-
ment les obres d’instal·lació d’un 
ascensor al Palau Montagut de Tor-
tosa, fet que facilitarà l’accés a per-
sones amb mobilitat reduïda. 
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Gairebé 60 milions d’euros repartits 
cada any. Coneix totes les novetats 
dels Fons de Transició Nuclear! 

Amb la creació del Fons de Tran-
sició Nuclear, ens trobem davant 
d’un desafiament i una oportunitat 

únics per tal d’afrontar l’impacte econò-
mic i social del tancament progressiu de 
les centrals nuclears d’Ascó i Vandellòs, 
previst entre 2030 i 2035. Aquest fons es 
nodreix de l’aplicació de l’impost sobre 
la producció d’energia nuclear establert 
per la llei 12/2014.

El Parlament va aprovar una llei el 
desembre del 2022, que incrementa 
fins al 50% la quantitat destinada a 
aquest fons, beneficiant els municipis 
en un radi de 30 quilòmetres al voltant 
de les centrals. Amb una recaptació de 
l’impost propera als 155 milions d’euros, 
el FTN marca un precedent en l’ús de 
recursos fiscals per a la reinversió en 
el desenvolupament local.

Per al 2023 aquest suport s’ha iniciat 
amb una aportació de 174.000 euros 
per a cadascun dels 96 municipis 
implicats. Tot i això, per tal de com-
plir amb els objectius del Fons, s’ha 
d’acabar aprovant el reglament i treure 

les convocatòries corresponents que 
s’haurien d’adreçar, segon fixa la llei, a 
impulsar la reindustrialització, fomentar 
la transició energètica, promoure el 
desenvolupament agroalimentari, el 
turisme, les noves tecnologies i el sector 
públic. Per assolir aquests objectius, 
doncs, el Fons preveu la distribució de 
60 milions d’euros anuals a partir de 
2024, destinats a projectes tant públics 
com privats que alineïn amb les línies 
d’actuació prioritàries.

Es tracta d’una estratègia que bus-
ca no només compensar els llocs de 
treball perduts pel tancament de les 
centrals nuclears, sinó també crear 
noves oportunitats que puguin portar 
un creixement a llarg termini, amb un 
enfocament especial en aquells projec-
tes que generin ocupació qualificada 
i sostenible. Pensem en un impuls a 
la reindustrialització com a eina per 
a la transició econòmica de les zones 
afectades. A més, la compatibilitat 
dels ajuts del FTN amb altres formes 
de suport financer, obre la porta a un 

efecte multiplicador on la inversió del 
fons pot complementar-se amb altres 
recursos per maximitzar l’impacte en 
el desenvolupament territorial. Aquesta 
necessitat d’impuls a la reindustrialitza-
ció, juntament amb la creació de nous 
llocs de treball qualificats, s’integra 
dins d’una estratègia més àmplia de 
diversificació econòmica. 

Com a línies prioritàries, també reco-
llides per la llei, s’estableixen projectes 
en turisme, noves tecnologies i en el 
sector agroalimentari. I aquí el sector 
privat local i les pimes, cooperatives, 
i els grups empresarials amb el suport 
dels Ajuntaments, han de jugar fort i 
aprofitar l’oportunitat que el Fons ens 
brinda.

No dubtis en sol·licitar informació 
per estudiar el teu projecte i aprofitar 
aquesta subvenció, i la resta que hi ha 
actives. 

Joan Martí Masdeu, advocat col·legiat 
301, integrant de la Oficina Tècnica de 
Subvencions (O.T.S)
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FOMENT

Sa Majestat el Rei rep en audiència 
el Comitè Executiu de Foment 

Xavier Rigau nou president de CEPTA

Trobada de la Junta Directiva de l’AECE 
amb el president de Foment

Maria José Fernández, presidenta de 
l’AECE i membre del Comitè Executiu 
de Foment present a l’audiència amb 
el rei d’Espanya, Sa Majestat Felip 
VI. La delegació l’ha encapçalat el 
president Josep Sánchez Llibre i ha 
transcorregut en un ambient de cordi-
alitat i complicitat.

En la trobada s’ha departit sobre la 
situació econòmica del país i els reptes 
del sector empresarial. El president 
Sánchez Llibre ha obsequiat a Felip VI 
amb una rèplica del quadre ‘La fàbrica’ 
de Santiago Rusiñol (1889). © Casa de S.M. el Rey

Visita institucional a la seu de Tarrago-
na de la CEPTA del president de Foment 
del Treball, Josep Sánchez Llibre, on 
li ha donat la benvinguda el president 
de la Confederació Empresarial de la 
Província de Tarragona (CEPTA), Xavier 
Rigau i on també hi ha estat present, la 
presidenta de l’Associació d’Empreses 
de les Comarques de l’Ebre (AECE), Ma-

ria José Fernández.
Xavier Rigau, que acaba d’iniciar el 

relleu de la presidència al capdavant 
de la patronal, vol fer de l’entitat “la casa 
gran de tots els empresaris de Tarrago-
na”. En aquest sentit, ha fet una crida a 
la unió i al treball conjunt perquè tothom 
se senti còmode en el sí de la Confede-
ració. 

Part de la Junta Directiva de l’AECE 
s’ha desplaçat a la seu de Foment 
del Treball per reunir-se amb el seu 
president, Josep Sánchez Llibre, 
acompanyat del Secretari General, 
David Tornos i el Director del Consell 
Territorial de la Pime, César Sánchez.

En aquesta cordial trobada s’han 
tractat temes tant importants com la 
sequera i la gestió de l’aigua, la 
manca d’infraestructures al territori 

i també, hem volgut traslladar-li el 
malestar amb aspectes laborals, 

com els acomiadaments nuls o l’ab-
sentisme. 
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TOMALEADS
Són especialistes en generació i 

gestió de leads i promoció en mitjans 
digitals.

Especialistes en lead generation 
treballant a tots els canals a Social 
Ads, Google Ads, mail màrqueting 
i implantant estratègies Inbound 
Marketing i Consultoria.Gaudeixen 
amb el que fan, sempre amb contínua 
formació per poder oferir l’últim i més 
actualitzat possible en aquest sector 
en continu creixement i canvi. Un equip 
d’especialistes a qui els agrada parlar 
molt clar, no venen fum i presumeixen 
d’honradesa.

Amb una llarga experiència en gestió 
de projectes i ajudant les empreses i 
negocis a créixer al món digital, trans-
metent, captant, venent i fidelitzant. 
L’equip està format per creatius i es-

pecialistes en màrqueting i publicitat, 
en processos, tecnologia i analítica en 
màrqueting digital, estrategs i caps 
pensants en màrqueting estratègic i 
consultoria i els cervells tècnics en 

programació web. 
Fa poques setmanes van inaugurar 

la nova seu a Ulldecona, els podeu 
trobar a Carrer Guifré 13, local 1 Ullde-
cona.  

Suscríbete
y disfruta de toda 
la información 
y suplementos 
del fin de semana
cómodamente desde tu casa

diaridetarragona.com

Síguenos:

Acceso gratuito digital en

������������ ��

C

M

Y

CM

MY

CY

CMY

K

ai171104181475_Anuncio-22x14,5-PRINT.pdf   1   21/03/2024   18:23:42



Salut i seguretat per a les persones en el treball.

INVERTIR EN LA SALUT DE LES PERSONES EN EL SEU TREBALL TE MOLTS BENEFICIS PER A TOTHOM

AMPOSTA
C/ Rei Pere II El Gran, 22
Tel. 977707730

MÓRA D'EBRE
Av. Comarques Catalanes, 4
Tel. 977127587 

CONSTANTí
Polígon Industrial de Constantí
C/ Itàlia, 8
Tel. 977127587 - 977249988

TORTOSA  
C/ Mossen Manyà, 9
Tel. 977449809

REUS
 Av. Sant Bernat Calvó, 33 
 Tel. 977127587

C/ Abat Escarré, 17 
Tel. 977302104

LA RÀPITA
 C/ Turo, 6
 Tel. 977707730

TARRAGONA
 C/ Salvador Espriu, 28
 Tel. 977249988 

C/ Mercè Rodoreda, 1
Tel. 977249988

Moll de Castella, s/n Port de Tarragona
Tel. 977527031

www.spactiva.es


